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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 09.12.2023 do 19.01.2024 

 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 4x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- schválila vypracování nabídky na kompletní rekonstrukci bazénové technologie na ZŠ 

Vojanova, 
- schválila uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí individuální dotace s Asociací 

Alauda z. ú., na projekt „Děčín je boží a kreativní“ ve výši 40 tis. Kč, 
- schválila stažení všech odběrných míst DPmD, a. s., na zprostředkování obchodu energií 

na Českomoravské komoditní burze Kladno, 
- schválila zrušení výběrového řízení na obsazení funkce ředitele/ředitelky ZOO Děčín, p. o., 
- rozhodla o poskytnutí individuálních dotací v oblasti sportu v roce 2023 ve výši 

do 50.000,00 Kč, 
- rozhodla o uzavření smlouvy na konzultační a poradenskou službu v oblasti rozvoje 

cyklodopravy, 
- stanovila pro organizační složku Městské centrum kultury a cestovního ruchu celkový 

maximální počet zaměstnanců přepočtený na úvazky v počtu 11,5 úvazků, 
- schválila plán sňatků, registrovaného partnerství a slavnostních obřadů na II. pololetí  

r. 2024 a stanovení úřední místnosti pro konání svatebních, slavnostních obřadů 
a registrovaného partnerství, 

- schválila odpisové plány včetně doplňkové činnosti příspěvkových organizací statutárního 
města Děčín na rok 2024. 

 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- setkání s generálním ředitelem společnosti United Energy – předvánoční setkání 

s výměnou názorů na využití odpadů v energetice, 
- jednání s MUDr. Petrem Malým – generálním ředitelem společnosti Krajská zdravotní a.s., 

a Ing. Jakubem Komárkem – členem představenstva Krajské zdravotní a.s.,  
o stavu dostavby nemocnice v Děčíně a plánech dalšího rozvoje, včetně součinnosti 
s městem, 

- Monitorovacího výboru OPST – on-line, 
- společného česko-německého jednání Správní a dozorčí rady o.p.s. České Švýcarsko ve 

Hřensku, se zhodnocením dosavadního odstranění škod po požáru, o dopadech na 
podnikání a turistický ruch v obcích regionu, 

- jednání s ekonomickým analytikem a expertem na veřejné rozpočty Ing. Luďkem Tesařem 
v Praze, 

- jednání s vedením Czech Investu o vzájemné podpoře realizace záměrů výstavby 
rozvojové zóny Děčín – východ, 

- jednání s ředitelem nemocnice Děčín MUDr. Hanauerem a primářem chirurg. oddělení 
MUDr. Rejholcem o dalším rozvoji nemocnice, o spolupráci s městem a podpoře, 

- jednání s ředitelem Technických služeb Děčín Ing. Černým, o další spolupráci, zejména 
odborné, na koncepčních materiálech, nových technologiích a možnostech energetického 
využití odpadů, 

- jednání s ředitelem Agentury ochrany přírody a krajiny Ing. Vladimírem Dolejským, Ph.D., 
o aktuálním stavu vypořádání podnětů a připomínek k návrhu nového územního plánu 
s cílem urychlit proces projednání, 

- zasedání povodňové komise v Děčíně, (23.12. a 27.12.2023) s cílem koordinovat činnosti 
k zabránění škodám na majetku a zdraví v ohrožených lokalitách, 
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- jednání s ředitelem RYKO a.s. a předsedou OHK Ing. Voštou, o podpoře podnikání 
v nadcházejícím roce 2024, o územním plánu města a prioritách OHK, 

- novoročního koncertu pořádaném rektorem ČVUT v Praze a následného jednání   
o vývoji kolem rozvojové zóny Děčín – východ, záměrech univerzity v Děčíně  
a o spolupráci na rozvojových programech města, 

- dalšího jednání povodňové komise 05.01.2024 – úkoly a úkony k normalizaci chodu 
města po opadnutí hladiny, stanovení postupu zjišťování a uplatňování povodňových 
škod, 

- 18. jednání Vodíkové platformy Ústeckého kraje – on-line, 
- setkání s předsedou Senátu PČR – Milošem Vystrčilem, s velvyslancem Litevské 

republiky, s představiteli evangelické církve a dalšími hosty, u příležitosti křtu knihy 
litevského autora v Městské knihovně Děčín a u příležitosti slavnostního odhalení 
památníku Jana Palacha a Jana Zajíce v Děčíně, 

- novoročního setkání s vedením Sdružení pro zahraniční investice – AFI v Praze, s cílem 
udržení povědomí o záměrech města s využitím prostoru nádraží DC-východ jako 
příležitosti pro zahraniční investory, 

- setkání s představiteli Inovační firmy Ústeckého kraje v Lovosicích. 

 
MP (městská policie): 

- personální stav městské policie se postupně začíná naplňovat. Aktuálně nastoupili do 
pracovního poměru dva čekatelé, kteří nastoupli do základního kurzu. Další dva zájemci 
absolvují povinná vyšetření a měli by nastoupit v prvním čtvrtletí letošního roku, 

- v závěru roku nechala městská policie vyměnit jednu ze zastaralých a poruchových kamer 
napojených do systému Sony. Zároveň byla dokončena příprava pro přesun stávajícího 
systému na nový server, 

- zástupci MP se zúčastnili pravidelného jednání pracovní skupiny Kolegia ředitelů 
městských policií statutárních měst. Tématem jednání byly, kromě jiného, plánované 
změny sociálního zabezpečení strážníků městských policií. 

 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- Středisko městských služeb – poděkování zaměstnancům za celoroční práci, 
- Podmokelského adventního trhu – pokračování v rozdávání rybí polévky zdarma 

občanům/návštěvníkům trhu, 
- schůzky na Lesním úřadě k připravovanému nákupu zařízení na štípání dřeva, umístění 

zařízení v areálu na Teplické ul. a jeho využití pro potřeby města, 
- schůzky k nastavení optimálního nastavení platební brány při placení poplatků za odpady, 

pracovní skupina má za úkol nastavit službu tak, aby bylo možné platit poplatek za celý 
aktuální rok, nejen za aktuální pololetí, jak je to nyní, 

- schůzek s konzultační firmou, která má za úkol připravit předmět plnění zadávací 
dokumentace na svoz a likvidaci odpadů a k zakázce zajištění provozu sběrných dvorů, 

- jednání na vodoprávním úřadu Krajského úřadu Ústeckého kraje k problematice nakládání 
s vodami v Zámeckém rybníce, aktuálně město nemá platné povolení k tomuto nakládání, 
musí vyřešit majetkoprávní vztahy s Povodím Labe, s. p. ohledně přístupu k pozemkům a 
stavbám na nich, konkrétně ke stavidlům, 

- koordinační schůzky k přípravě projektu Integrace držitelů dočasné ochrany 2024, 
zapojeny tři subjekty Městská knihovna, Charitní sdružení Děčína a Slunečnice, jedná se o 
aktivity navazující na předcházející projekt z loňského roku, především se jedná o výuku 
českého jazyka pro cizince, překladatelská činnost, doprovodné služby na úřady, při 
zajišťování zaměstnání, k lékaři, 
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- Komise pro udělování Ceny města, 
- přípravné schůzky k zajištění podkladů pro realizaci Územní studie krajiny jako dalšího 

územně analytického podkladu k nastavení odtokových poměrů mimo zastavěné území 
města, 

- Povodňové komise, 
- školení pro žadatele o podporu v oblasti sociálních služeb, 
- posouzení předběžných nabídek projektů EPC, energetické úspory na vytypovaných 

budovách města, 
- porady CSS – pravidelné provozní záležitosti, 
- jednání na odboru sociálních věcí Krajského úřadu Ústeckého kraje k tématu kontaktního 

centra, jednání k dotačním možnostem, nové vytypované objekty, přiblížení situace 
v Děčíně, náhled registrátora služby, 

- schůzky s výkonným ředitelem společnosti Marius Pedersen o strategických plánech 
v oblasti odpadového hospodářství města a okresu Děčín, potenciální zřízení překladiště 
odpadů pro ostatní obce okresu, provázanost na koncové zařízení v ZEVO Komořanech, 

- jednání v MŠ Májová na téma porušování/neplnění povinnosti předškolního vzdělávání, 
nastavení mechanismu ohlašování spáchaných přestupků v této věci a nastavení vnitřního 
procesu Magistrátu města Děčín, 

- pravidelného setkání lokálního partnerství, informace o nových dotačních výzvách, 
- semináře pro zastupitele k připravované koncepci bydlení, 
- setkání s předsedou Senátu PČR Milošem Vystrčilem, projednána úprava legislativy 

v oblasti sociální – redesign sociálních dávek včetně institutu trvalého bydliště, v oblasti 
odpadové politiky prolomení limitu zákazu skládkování 

- křtu knihy litevského autora za účasti předsedy Senátu PČR a náměstka hejtmana 
v městské knihovně, 

- slavnostního odhalení památníku Jana Palacha a Jana Zajíce, 
- prohlídky místa na přesun výdejny potravinové pomoci z důvodu stoupající poptávky po 

této službě – bývalá jídelna v bývalém DPS v Jindřichově ul. v Bynově, 
- komunitní skupiny osoby se zdravotním postižením – pravidelné setkávání v rámci 

komunitního plánu, 
- jednání Sociální komise, viz zápis z komise uveřejněný na webu města, 
- pracovní skupiny zabývající se úpravou jednacího řádu zastupitelstva města, 
- komunitní skupiny senioři – pravidelné setkávání v rámci komunitního plánu, 
- prezentace uchazečů projektu EPC k energetickým úsporám na vytypovaných objektech 

města, 
- prohlídky nemovitosti k případnému přestěhování kontaktního centra – bývalá restaurace 

Švejk. 
 

Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání DPMD a OSIT – Ukončení produktu předplacené platební nálepky (Klíčenka) 

o jednání bylo svoláno na základě informace od ČSOB o ukončení jejich produktu, který 

město využívá jako Děčínskou kartu, 

o stávající karty budou nadále funkční, ale ČSOB už nebude vydávat nové, 

o na jednání bylo dohodnuto, že město využije karty, které má skladem a poté začne 
vydávat novou klíčenku (přívěšek na klíče s mifare čipem a potiskem statutárního 
města Děčín), 

o podrobná informace bude zveřejněna ve zpravodaji v únoru, 
- jednání – ITI Ucha PS Doprava, 
- jednání – 5 G Výzva 

o viz materiál zastupitelstva, 
- jednání – Bezpečnostní rada města 

o shrnutí problematiky IZS a PČR, 
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- jednání se starostou MÚ Česká Kamenice Mgr. Papajanovským 
o tématem byl stav přípravy na výstavbu úsekového měření v České Kamenici, 
o propojení cyklotrasou Česká Kamenice – Benešov nad Ploučnicí – Děčín, 
o Bikesharing, 

- jednání – Termo a.s., Děčín 
o problematika udržitelné energetiky a CZT na území města, 
o představení budoucích projektů Terma, 

- jednání – Stavby 
o pravidelné setkávání s OMH a Ing. Radkem Kudrnáčem, 

- setkání k Rozvojové zóně Děčín východní nádraží – Czechinvest 
o Czechinvest aktuálně vytváří seznam brownfieldů, které jsou vhodné pro úspěšnou 

realizaci záměrů, 
- setkání na téma Podmokly 

o problematiky K-Centra a okolí, stav revitalizace etapy D, 
- jednání – Agentura ochrany přírody a krajiny (AOPK) – Ing. Vladimír Dolejský 

o první setkání s AOPK, jedno z témat byla výstavba RD na Folknářích, 
- jednání – Posouzení předběžných nabídek Projektu EPC, 
- jednání – Dopravní komise 

o viz zápisy, 
- jednání – projekt Rezidence Truhlárna  

o setkání s architektem, který zastupuje investory, diskutována problematika projektu  
a jeho podoby, situace je zatím velmi předběžná a byla okrajově projednána i varianta 
případného společného projektu s městem Děčín, 

- jednání – Re-architekti + Povodí Ohře – rekonstrukce Jílovského potoka a revitalizace 
Podmokel, 
o stav realizace oprav – lehké zdržení VŘ, ovšem stále platí start realizace jaro 2024, 

- jednání – Projekty EPC + Termo – odpadní voda 
o problematika stávající stavby cyklostezky, investice města a možnosti využití odpadní 

vody Termem, 
- jednání – Parkování Děčín 

o pravidelná schůzka s městkou policíí a dalšími kolegy, 
o realizace parkování v oblasti Kamenické, Březin, 
o pasport parkovacích míst a obsazenost, 

- jednání – Munipolis 
o lepší nastavení aplikace, optimalizace využívání tiskovým oddělením, 

- jednání – Osadní výbor Křešice 
o viz zápis, 

- jednání – Cykloinfrastruktura – projekt 
o příprava projektu s p. Veselým, p. Horáčkem, p Lakomou, 
o mobiliář parkoviště za železničním mostem na začátku stezky, včetně WC, 
o úprava/obnova/přidání značení – svislého i vodorovného 
o tvorba studie na cyklodopravu – refresh cyklogenerelu, 

- seminář pro zastupitele – Koncepce bydlení, 

- jednání – Osadní výbor Maxičky 

o problematika parkování, průjezdu komunikací atd., 

- setkání s předsedou Senátu PČR M. Vystrčilem, 

- jednání s JUDr. Hrabáčem – radní pro dopravu Ústeckého kraje – uzavírky v okolí Ústí nad 
Labem a objízdné trasy přes Děčín, 

- jednání s Ing. Dařílkem – vedoucí odboru dopravy Magistrátu města Ústí nad Labem – 
uzavírky v okolí Ústí nad Labem a objízdné trasy přes Děčín, 

- jednání – Parkování u ZOO Děčín 
o stav realizace úprav parkování u ZOO Děčín, 
o řešila se údržba příjezdové cesty, nová parkovací místa, monitorování volných 

parkovacích míst a informace o nich na Teplické ulici, zamezení parkování v lese a 
shuttle bus, 
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o termín pro provedení úprav je 30.04.2024, 
- jednání – Parkování MK Consult + předseda parkovací asociace 

o řešila se témata pasportizace parkování, zónovost ve městě, vybudování parkovacích 
míst v kritických oblastech, vybudování 1-2 parkovacích domů, vybudování P+R 
parkoviště v blízkosti nádraží a systém kontroly placení parkovného, 

o závěrem z jednání je potřeba zakreslení všech parkovacích míst ve formě polygonů a 
přidání popisných údajů dle potřeb města, 

o připravuje se specifikace toho, co město potřebuje. 
 

 

Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- předání a zaškolení obsluhy nového mobilního pódia, 
- semináře k dotacím pro žadatele v oblasti kultury a zájmové činnosti – vysvětlení 

parametrů dotačního programu na rok 2024 a procesu podávání žádostí v novém 
systému, 

- jednání s ředitelkou krajského inspektorátu České školní inspekce Ing. Paučkovou, 
- jednání se zástupci Sokolské župy Severočeské – Novákovy o programu a přípravách 

Tyršova Děčína v roce 2024, 
- setkání platformy projektu „Děčín je boží a kreativní“ na prvním pracovním jednání 

zástupců děčínských škol, umělců a organizátorů projektu, 
- jednání – Komise pro udělení Ceny města,  
- jednání s ředitelem firmy Ryko Ing. Voštou o podpoře projektu Trenéři do škol a spolupráci 

a podpoře kulturních akcí ve městě,  
- jednání – MŠ Májová – nastavení metodiky k řešení záškoláctví a nenastoupení 

předškolní povinné docházky, 
- jednání panem Moravcem o spolupráci na kulturním programu a přípravě akcí „Živá 

Křížovka“ a „Rogalo DC“ v roce 2024, 
- Zahajovacího plesu statutárního města Děčín na zámku, 
- jednání s ředitelkou Zámku Děčín Ing. Poskočilovou o provozu Zámku Děčín v roce 2024, 
- jednání – Porada k projektům, 
- setkání s předsedou Senátu PČR M. Vystrčilem – diskuze nad aktuální legislativou ve 

školství, 
- křtu knihy Romance z druhého břehu litevského autora Grigorije Kanoviče, 
- odhalení pomníku Jana Palacha a Jana Zajíce u evangelického kostela na Teplické ulici, 
- hodnotícího pohovoru s ředitelkou MŠ Májová, 
- jednání s ředitelem muzea Ing. Pažourkem o spolupráci mezi muzeem a městem, 
- jednání s pořadateli mezinárodního slackline festivalu o možnosti pořádání akce v Děčíně, 
- provozní porady ředitelů děčínských škol. 
 
 
Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
-  přednášek na školách na téma šikana a drogy, 
- jednání s p. Kubcem z České unie sportu – sportovní prevence pro mládež, 
-  jednání s Mgr. Volrábovou, Probační a mediační služba – ukončení a nástup nových 

trestů VPP, 
-  jednání s p. Solařem – možnost přesunutí K-Centra do oblasti Ústecké ulice,  
-  jednání s Ing. Lafkovou – KÚ Ústeckého kraje – problematika K-Centra, 
-  kontrola sociálních bytů, 
-  kontrola domů v majetku města Děčín, 
-  porada s p. Hlavou PČR – kriminalita v Děčíně, 
-  jednání s Celní správou – riziko černých heren v Děčíně – spolupráce. 
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Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
Připravované 
 
Podlimitní zakázky na dodávky: 

- 2/Dopravní automobily pro JSDH 
- DZR Křešice – nákup vybavení (4 části) 

 
Podlimitní – stavební práce: 

- Oprava galerie ul. Na Výšinách  
- Výspravy asfaltových komunikací v DC 
- Děčín, ZŠ Bezručova – bezbariérovost 
- Čištění uličních vpustí, žlabů s mříží a přípojných per... 

 
Nadlimitní VZ – služby: 

- Nakládání s odpady 
- Sběrný dvůr 

 
Veřejná zakázka malého rozsahu 
Rekonstrukce a vybudování nových kabelových rozvodů na Smetanově nábřeží v Děčíně 
2/Stavební úpravy 1.P.P. RS Tolštejn, Rozhled 80, Jiřetín pod Jedlovou 
2/Oprava dlažby v prostou mezi venkovními bazény 33 m a 50 m na p.p.č. 2463/16 v 
Aquaparku Děčín 
Akční plán pro udržitelnost a klima 
 
Probíhá vyhodnocování 
 
Podlimitní VZ – stavební práce: 

- statické zajištění výstupní stanice výtahu na Pastýřskou stěnu a navazujícího objektu 
medvědince, 

- výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín II. etapa 
 
Nadlimitní VZ – dodávky: 

- FVE do 50 kWp (6 částí) 
- FVE nad 50 kWp (6 částí) 

 
Před podpisem smlouvy 
Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín I. Etapa 
 
Uzavřené smlouvy 
Oprava mostu a MK po povodních, Bělá – Děčín 
 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
  
- byla podána žádost o dotaci „Prevence kriminality v roce 2024 v Děčíně“, 
- byly zpracovány závěrečné zprávy projektů „Integrace držitelů dočasné ochrany v roce 

2023 v Děčíně“ a „Integrace držitelů dočasné ochrany v Děčíně v roce 2023 – II.“, 

- dokončuje se příprava dotační žádosti na projekt „Demonstrativní aplikace systémů 5G 
v Děčíně“, 
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- dokončují se přípravy na zahájení provozu v objektu DZR/DS Křešice.       
           

OE (odbor ekonomický): 
 
 zajistil zveřejnění schválených dotačních programů na webových stránkách města, 
 od 01.01.2024 zahájil elektronický příjem žádostí o dotaci v oblasti sportu, kultury a 

volnočasových aktivit na rok 2024, ke dni uzavírky žádostí 15.01.2024 obdržel 91 žádostí 
o dotaci v oblasti sportu, 47 žádostí o dotaci v oblasti kultury a 19 žádostí o dotaci na 
volnočasové aktivity, 

 průběžně kontroloval předložená vyúčtování dotací z projektů a mimořádných dotací 
poskytnutých v r. 2023 v oblasti sportu a kultury, 

 jednal s právním zástupcem města o podobě veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotací 
z rozpočtu města, 

 provedl rozpis schváleného rozpočtu na rok 2024 dle úplné rozpočtové skladby do 
výkaznictví města, 

 provedl kontrolu hospodaření jednotlivých kapitol v souladu s účetnictvím a upraveným 
rozpočtem města za rok 2023, 

 zajistil změny ve správě místních poplatků v souvislosti s novelou zákona o místních 
poplatcích a nově vydanými OZV (nové postupy při vyměřování nedoplatků, přihlašování 
do insolvence, vzory tiskopisů, informace na webu města atp.), 

 zpracoval vyúčtování k dani silniční za rok 2023, 
 v souvislosti s novelou zákona o provozu na pozemních komunikacích od 01.01.2024 řešil 

s OSČ změnu postupu při výběru určené částky za porušení tohoto zákona, 
 s exekutorským úřady řešil postup zastavování bezvýsledných exekucí dle novely 

exekučního řádu, 
 spolupracoval na inventarizaci majetku a závazků, zahájil roční závěrkové práce. 

 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- byla dokončena akce Modernizace učeben Základní školy Máchovo náměstí – stavební 

část, 
- byla zahájena akce Rekonstrukce WC ve 2.N.P. a 3.N.P. budova A1, Mírové náměstí 

1175/5, Děčín IV, 
- byla dokončena akce Stavební úpravy v objektu Kino Sněžník – nová šatna, Podmokelská 

1070/24, Děčín IV, 
- dne 04.01.2024 byla uzavřena dohoda o smíru ve věci soudního sporu mezi městem 

Děčín a společností DP CONSULTING s r.o. (hala Vokolkova). 
 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- pracovních porad k tvorbě obecně závazných vyhlášek města (místní poplatky, tržní řád),  
- kontrolní prohlídky stavby „Domov zvláštního režimu“ – stavební úpravy, 
- pracovní porady k výběrovému řízení na ředitele/ředitelky ZOO Děčín, 
- setkání tajemníků Ústeckého kraje – předávání zkušeností z dobré praxe na různá 

témata, 
- jednání Kulturní komise – setkání se zástupci kulturních společností (informace 

k podávání žádostí o dotace), 
- zasedání Bezpečnostní rady statutárního města Děčín – pravidelné setkání, 
- společně s primátorem města osobního setkání se zaměstnanci magistrátu u příležitosti 

konce roku 2023 – přání k nadcházejícím svátkům, 
- jednání s kronikářkou města paní Věnceslavou Zimmermannovou – nastavení spolupráce 

v následujících letech, 
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- jednání s ředitelem Odboru strategického rozvoje a koordinace veřejné správy 
Ministerstva vnitra ČR panem Ing. Mgr. Davidem Slámou (připravované novelizace 
zákonů – aplikace v praxi),  

- místního šetření k problematice MŠ Bělá, 
- zasedání Povodňové komise statutárního města Děčín – řešení povodní v Děčíně 

v závěru roku 2023, 
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 
- slavnostního setkání se zaměstnanci magistrátu u příležitosti životních a pracovních 

jubileích,  
- setkání vedení města s předsedou Senátu Parlamentu České republiky panem RNDr. 

Milošem Vystrčilem u příležitosti křtu knihy litevského autora G. Kanoviče „Romance 
z druhého břehu“ a odhalení pomníku J. Palacha a J. Zajíce pod Evangelickým kostelem 
v Děčíně, 

- porady ředitelů základních škol – pravidelná provozní porada (nastavení spolupráce 
v roce 2024, problematika mobilního operátora a Děčínské karty).  

 
 
 



Zaznamenané dotazy a náměty z řad členů zastupitelstva města dne 30.11.2023 
 
 
Ing. Bc. Brčák 
 
Požaduje sdělit, k čemu se využily studie, které zpracovalo ČVUT 
Odpověď: 
V současné době je tato věc šetřena Policií ČR. Po ukončení vyšetřování bude v této věci odpovězeno. 

 
Požaduje, aby Ing. Bc. Lehká prověřila, zda lze kovy dávat do nádob na sklo.  
Požaduje předložit matematický svoz komunálního odpadu (SKO). 
Odpověď: 
Kovy nelze dávat do nádob na sklo. Kovy (obaly od nápojů) lze vhazovat do žlutých nádob na plasty, 
pokud v místě není nádoba na kovy. Zavedený svoz třídění kovů nedoporučujeme v budoucnu rušit 
vzhledem k nárůstu třídění plastů a využívání nádob na plast taktéž k soustřeďování nápojových kartonů 
(Tetrapaků). SKO je ve městě prováděn po trasách na základě harmonogramu. Na trase dochází ve stejný 
den k výsypu několika různých nádob na SKO do jednoho svozového auta. Na skládce je obsah vozu 
vysypán a zvážen. Celková váha zjištěná vážením na skládce se rozpočítává mezi jednotlivé nádoby na 
trase přepočtem (dle velikosti nádoby na trase a jejich počtu), např. nádoba 120 l cca 25 kg, nádoba 1 100 
l cca 90 kg atp. Každý subjekt, ke kterému je přiřazena nádoba od Technických služeb Děčín, a.s. je 
evidován pod identifikačním číslem provozovny (IČP). Bez této identifikace nelze odpad svážet ani 
evidovat.  

 
Ing. Kubš 
K návrhu OZV o místním poplatku za komunální odpad: 
Víme, že město má pohledávky vůči neplatičům, dá se očekávat, že se budou ještě zvyšovat, jaká 
je strategie, aby se tyto částky snižovaly místo zvyšovaly? 
Odpověď: 
Lze očekávat, že v souvislosti s navýšením místního poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
dojde u tohoto poplatku k navýšení nedoplatků, neboť řada poplatníků zareaguje pozdě při změně trvalých 
příkazů k platbě a současně dojde ke zvýšení nedoplatků za chronické neplatiče.  
Poplatníci byli o změně dostatečně předem informování prostřednictvím Zpravodaje, webových stránek 
města a sociálních sítí. Před každou splatností tohoto poplatku jsou poplatníci opětovně touto cestou 
upozorňováni na blížící se splatnost poplatku i s upozorněním, jakými způsoby mohou platit.  
Odbor ekonomický, jako správce daně (poplatku), ve spolupráci s exekutorským úřadem využívá veškeré 
zákonné způsoby vymáhání, které stanoví daňový řád. Přesto se v řadě případů nepodaří ani exekutorům 
vymoci ničeho, a to zejména z důvodu neznámého pobytu dlužníků nebo nenalezení postižitelného 
majetku. Pro informaci uvádíme, že aktuálně 940 dlužníků v insolvenci dluží na poplatku 2.4 mil. Kč. Tyto 
částky budou uhrazeny v rámci oddlužení v minimální výši. Dále 973 dlužníků s trvalým pobytem na 
ohlašovně magistrátu dluží na poplatku částku 4,2 mil. Kč, i v těchto případech nelze očekávat úspěšné 
vymožení nedoplatků. Prekluzivní lhůta u těchto pohledávek činí 20 let ode dne splatnosti, v evidenci jsou 
tudíž veškeré vymáhané pohledávky na poplatku vzniklé po r. 2004. Odbor ekonomický zajišťuje rozsáhlou 
vymáhací činnost, každoročně však bude docházet k dalším nedoplatkům u nových předpisů za další 
období, které činí více než 30 mil. Kč ročně. 
 
Bc. Zdobinský 
Požaduje sdělit, zda jsou vynaložené náklady směrem k ČVUT účelné, na co byly použity, zda 
město využije zpracované studie od ČVUT a z jakého důvodu byly zadané, zda byla vypsaná 
veřejná soutěž na služby ČVUT a pokud nebyla vypsaná, tak proč. 
Odpověď: 
V současné době je tato věc šetřena Policií ČR. Po ukončení vyšetřování bude v této věci odpovězeno. 
 
 
Požaduje, aby se vedení města zabývalo nájemními smlouvami na majetek města. 
Podává podnět FV ZM, aby zjistil, jaká škoda vznikla městu špatně uzavřenými nájemními 
smlouvami na majetek města. 
Odpověď: 
Nájemní smlouvy uzavírané na pronájem pozemků v průběhu let 1991 - současnost byly uzavírány, a i 
nyní jsou vždy uzavírány dle usnesení rady města a dle platných legislativních předpisů včetně "zásad". 



Odbor místního hospodářství nyní neeviduje "špatně" uzavřenou nájemní smlouvu na pozemek. Smlouvy 
byly vždy v konkrétním čase uzavírány i s ohledem na potřeby města a nájemce (např. nájemné = 
vyhotovení opěrné zdi, nebo výstavba komunikace, parkovacích míst, zeleně apod.), ne vždy za konkrétní 
finanční částku (zejména se jednalo o nájemní smlouvy z 90. let min. století). 

 
Podnět k zjištění škody, která vznikla městu špatně uzavřenými nájemními smlouvami na majetek 
města, byl předán předsedovi FV ZM.  
 
p. Valko 
K Zásadám pro poskytování dotací z rozpočtu města na IT podporu: Kolik stál nový systém na 
registraci žádostí o dotace a jaká je úspora? 
Odpověď: 
Agenda Dotační programy (modul do IS Radnice VERA): 
- licence: 107 312,80 Kč bez DPH 
- implementace: 10 000,00 Kč bez DPH 
- roční technická podpora: 21 462,56 Kč bez DPH 
 
Podávání žádostí on-line prostřednictvím Portálu občana: 
- modul Dotační programy: 103 488,00 Kč bez DPH 

 
Úspora nelze vyčíslit, jedná se o komplexní informační systém řízení všech dotací, ulehčení práce při 
jejich průkazném zpracování a rozhodnutí o přidělení. Informační systém bude navazovat na portál občana 
tak, aby byl transparentně monitorován i průběh zpracování žádosti. Jedná se o technické zhodnocení 
informačního systému Radnice VERA.    

Ing. Skalický 
Požaduje sdělit, jak se čerpá rámcová smlouva mezi statutárním městem Děčín a ČVUT. 
Požaduje sdělit poskytnutá plnění u jednotlivých smluv mezi statutárním městem Děčín a ČVUT a 
kam se město jednotlivými plněními posunulo. 
Odpověď: 
V současné době je tato věc šetřena Policií ČR. Po ukončení vyšetřování bude v této věci odpovězeno. 
 
Požaduje uspořádat seminář o rozvoji města. 
Odpověď: 
Seminář na toto téma bude uspořádán v 1. čtvrtletí 2024. 

 
Požaduje sdělit informace ke zrušené Komisi cestovního ruchu – co bude zlepšeno zrušením této 
komise a jak budou sestavovány avizované pracovní skupiny cestovního ruchu. 
Odpověď: 
Zrušení komise je zcela v pravomoci rady města. Problematika cestovního ruchu je plně v kompetenci 
organizační složky Městského centra kultury a cestovního ruchu. Organizační složka města nemůže 
spravovat komise rady města. Ve chvíli, kdyby byla úvaha a potřeba nahradit tuto komisi pracovními 
skupinami, budou známy i podmínky pro její sestavení. 

 
Ing. Šefara 
Požaduje uspořádat setkání k úspoře provozních nákladů.  
Odpověď: 
Jednání se zastupiteli města na toto téma bude uspořádáno v 1. čtvrtletí 2024. 
 
 



Zaznamenané dotazy a náměty z řad členů zastupitelstva města  
a z řad veřejnosti dne 14.12.2023 

 
 
Ing. Bc. Brčák 
Kolik budou stát zvonky do budovy A2 – telefonní tablo, kdy a jak bude realizováno, a zda bylo na 
tuto zakázku vypsáno výběrové řízení? 
Odpověď: 
Telefonní tablo bylo pořízeno za 34.402,00 Kč bez DPH. Na tuto zakázku nebylo nutné vypisovat výběrové 
řízení. Instalace proběhla a byla i odzkoušena začátkem ledna tohoto roku. 

 
Bc. Zdobinský 
Uvažuje město o koupi objektu WICO? 
Odpověď: 
Na základě jednání v radě města se vzhledem k finanční situaci nebude město zabývat odkupem objektu. 
 
PhDr. Mgr. Bc. et Mgr. Poschová 
Kdy vznikl úkol a na základě rozhodnutí koho byla zadána PD k realizaci K-centra – rekonstrukce 
prostor v budově A3? 
Odpověď: 
Zadání vyhotovení projektové dokumentace na vybudování K-centra v budově A3 bylo uloženo na poradě 
v lednu roku 2022, následně rada města v červnu roku 2022 schválila zadání na výjimku, byla uzavřena 
smlouva o dílo a bylo proplaceno částečné plnění (zaměření skutečného stavu a překreslení do 
dokumentace). 
Dále byla realizace pozastavena, tj. byla vynaložena minimální částka na technologický průzkum, který je 
možné využít jako základní podklad při případné realizaci projektové dokumentace nutné k využití těchto 
nebytových prostor. 
 
p. Valko 
Požaduje sdělit od Ing. Smíška: 
Podrobnější informace k regionálním vodíkovým vlakům, 
Aktuální informace k veřejnému osvětlení ve městě, 
Informace k jednání se starostou Benešova nad Ploučnicí 
Odpověď: 
Podrobnější informace k regionálním vodíkovým vlakům:  
Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR ve spolupráci se Saskem zvažuje v rámci evropského projektu 
připravit na jednu ze zvažovaných tratí, mezi které patří např. linka U28, vypracovat studii proveditelnosti, 
zhotovitelem by měl být Ústav jaderného výzkumu Řež. Co se týče problematiky vodíkové plnící stanice 
v Děčíně, tak její realizace v rámci lokality na hlavním nádraží je zatím odložená (s firmou Air Products se 
bude opět jednat). Mezi další zvažované nebo běžící projekty tematicky spojené s H2 patří členství ČVUT 
v Národním centru vodíkové mobility (https://www.cistadoprava.cz/nahyc-m/), a s tím související aktivity 
Fakulty dopravní.  
 
Aktuální informace k veřejnému osvětlení ve městě:  
Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín I. etapa - zakázka zahájena: 23.08.2023 
příjem nabídek: 25.09.2023 
změna ZD schválená RM: 12.09.2023 (důvodem žádosti o VZD ze dne 30.08., 04. a 05.09. 2023)  
příjem nabídek-změna: 02.11.2023 
kontrola nabídek včetně technické části nabídek odborným poradcem 
1. jednání komise 06.12.2023 
2. jednání komise 15.12.2023 
Komise se zúčastnili na základě zaslané pozvánky radou města jmenovaní členové nebo jejich 
náhradníci vyjma zástupců SPD (R. Dvořák/ D. Valko). 
 
Podané námitky proti ZD: 08.12.2023 
Rozhodnutí o odmítnutí námitek RM: 18.12.2023 
 
Rozhodnutí RM o nejvýhodnější nabídce a vyloučení účastníků: 18.12.2023 
Odeslání rozhodnutí o odmítnutí námitek: 19.12.2023 

https://www.cistadoprava.cz/nahyc-m/


 
Odeslání rozhodnutí o nejvýhodnější nabídce a vyloučení účastníků: 19.12.2023 
 
Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín II. etapa 
zakázka zahájena: 23.08.2023 
příjem nabídek: 25.09.2023 
Změna ZD schválená RM: 25.09.2023 (důvodem žádost o VZD ze dne 14.09.2023) 
příjem nabídek-změna: 04.12.2023 
probíhá kontrola technické části nabídek odborným poradcem do 1. týdne 2024 
 
Podané námitky proti ZD: 08.12.2023 
Rozhodnutí o odmítnutí námitek RM: 18.12.2023 
Odeslání rozhodnutí o odmítnutí námitek: 19.12.2023 
 
Informace k jednání se starostou Benešova nad Ploučnicí: 
S panem starostou Petrem Jansou bylo především diskutováno nad plánovanou výstavbou ŘSD Liberec, 
tedy Folknářskou spojkou, OK Benešovská a plánovanou výstavbou směr Manušice. Mimo tato témata 
byla ještě řešena problematika cyklostezky/cyklotrasy podél Ploučnice. 

 
Ing. Skalický 
Požaduje od Ing. Smíška informace k finálnímu stavu DZR Křešice, termíny a všechny s tím 
související záležitosti. 
Odpověď: 
Aktuálně se dodělávají vady a nedodělky nebránící užívaní. Termín odstranění je konec ledna 2024. Od 
ledna 2024 bude spuštěna kolaudace. V závěru roku 2023 byl navážen nábytek. Od ledna také bude 
probíhat proškolení uživatelů a správce objektu. Uvedení do kompletního provozu by mělo být do poloviny 
roku 2024. 

 
 
…………………………………………………………………………………………………………………….. 
Občanka města 
 
Požaduje vysvětlení k částkám vztahujícím se k adventu 2023 a to konkrétně: účinkující, catering, 
stany, světelné prvky a grafik. 
Odpověď: 
Účinkující – sdělená částka občankou na ZM: 350 000 Kč, skutečná částka činí 300 000 Kč 
Catering - sdělená částka občankou na ZM: 80 000 Kč, skutečná částka činí 25 000 Kč 
Stany - sdělená částka občankou na ZM: 52 000 Kč, skutečná částka činí 52 574 Kč 
Světelné prvky - sdělená částka občankou na ZM: 150 000 Kč, skutečná částka činí 105 400 Kč 
Grafik - sdělená částka občankou na ZM: 50 000 Kč, skutečná částka činí 0 Kč, grafiku dělá 
zaměstnanec Městského centra kultury a cestovního ruchu  

 
Jaké energie platí město za provoz zimního stadionu? 
Odpověď: 
Energie, kterou hradí město za provoz zimního stadionu, je elektrická energie. 
 
Kolik činí plat ředitele zimního stadionu? 
Odpověď: 
K věci je vydáno rozhodnutí dle z. č. 106/1999 Sb., informace se podle zákona neposkytuje. 
 
Z jakého důvodu nedostal p. Flachs 300 tis. Kč za stravování Ukrajinců? 
Odpověď: 
Materiál, který se týkal žádosti pana Radka Flachse o proplacení nákladů na stravování, které poskytl 
uprchlíkům z Ukrajiny, projednala RM v srpnu 2022. Materiál byl RM odložen bez usnesení. 
 
 
 
 



Odborem ekonomickým bylo zjištěno, že byla opakovaně vyplacena dotace 50 tisíc korun, že 
peníze se poslaly dvakrát, kdo je odpovědná osoba, která toto nechala proplatit, jméno úřednice? 
Odpověď: 
Odborem ekonomickým nebylo zjištěno opakované vyplacení dotace ve výši 50 tisíc korun stejnému 
subjektu, o takovém pochybení nemá odbor ekonomický informace.  
 
Kolik činí nedoplatek na poplatku za odpad k aktuálnímu datu? 
Odpověď: 
Nedoplatky na místním poplatku za komunální odpad činí k 31.12.2023 celkem 40,4 mil. Kč. K nárůstu 
nedoplatků dochází i přes rozsáhlou vymáhací činnost odborem ekonomickým magistrátu a exekutorskými 
úřady při využití všech zákonných forem vymáhání. 
 
Domov pro Alzheimer v Křešicích 

 
1) Kdy mělo být dostaveno? 
2) Proč ještě není v plném provozu? 
3) Kdo dal příkaz k prohození služby? 
Odpověď: 
Kdy mělo být dostaveno? 
Stavba je stavebně dokončena k polovině prosince 2023. 
 
Proč ještě není v plném provozu? 
V tuto chvíli probíhají montážní práce nábytku, pořizuje se drobné vybavení, připravuje se kolaudační 
řízení a provádějí se revize. Odstraňují se vady a nedodělky nebránící užívání. V neposlední řadě se 
připravuje školení pro personál ohledně užívání budovy a zařízení. 
 
Kdo dal příkaz k prohození služby? 
Příkaz nikdo nevydal. Celá změna vychází ze současných i dlouhodobých potřeb klientů a jejich žádostech 
o pobytové služby. O žádosti Centra sociálních služeb, p. o., rozhodly příslušné orgány města i kraje. 
 
Občanka města 

 
Žádá o sdělení, kdy a kam byla žádost na dotaci na přesun zastávky na ul. Teplická – Kovočas 
podána a kdy byl městu sdělen výsledek? 
Odpověď: 
Zastávka na ul. Teplická (Kovočas) se nachází v úseku projektu "Chodníky a veřejné osvětlení podél 
silnice I/13 - III. etapa". Na tento projekt byla podána žádost o dotaci do dotačního titulu Státního fondu 
dopravní infrastruktury - dotační titul Bezpečnost dopravy (Opatření ke zvýšení bezpečnosti nebo 
plynulosti dopravy nebo opatření ke zpřístupňování dopravy osobám s omezenou schopností pohybu nebo 
orientace pro rok 2020). Žádost o dotaci byla podána v říjnu roku 2019. V dubnu roku 2020 schválil Výbor 
SFDI podanou žádost o dotaci a projektu bylo následně vydáno Rozhodnutí o poskytnutí dotace. 
Následující měsíc téhož roku schválila rada města přijetí dotace na projekt "Chodníky a veřejné osvětlení 
podél silnice I/13 - III. etapa." Následně byly připravovány podklady potřebné pro uzavření smlouvy o 
poskytnutí dotace (např. vysoutěžení zhotovitele a předložení podepsané smlouvy o realizaci).  
Rada města v prosinci roku 2020 projednala projekt „Oprava chodníků a veřejného osvětlení podél silnice 
I/13 - I., II. a III. etapa“ doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o nerealizování akce s tím, že nebudou 
podepsány Smlouvy o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury 
k akcím „Oprava chodníků a veřejného osvětlení podél silnice I/13 - I., II. a III. etapa“. Dále nebudou 
zpracovány podklady vedoucí k uzavření Smlouvy o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 
prostředí na veřejné osvětlení. V prosinci roku 2020 zastupitelstvo města projednalo projekt „Oprava 
chodníků a veřejného osvětlení podél silnice I/13 - I., II. a III. etapa“ a doporučení rady města o 
nerealizování projektu - usnesení nebylo přijato. Těmto materiálům předcházel materiál, kterým rada 
města zrušila VZ na zhotovitele stavby.  
V návrhu rozpočtu na rok 2021 nebyly přiděleny žádné finanční prostředky na výše uvedenou akci. 
Dle všech uvedených skutečností bylo oznámeno zapojeným subjektům (poskytovatelé dotace, 
koordinační subjekty apod.), že město není schopno plnit své závazky z případně uzavřených smluv a 
akce je zrušená. 

 
 



Žádá o předložení žádosti o změně místa zastávky a datum kolaudace. 
Odpověď: 
Tyto doklady nejsou k dispozici. Příslušné doklady byly již dle spisového řádu vyřazeny a skartovány. 
Umístění zastávky, pokud se neprovádí stavební úprava, nepodléhá kolaudaci. 

 
Požádala o fotografie využívání laviček, které jsou umístěné na autobusové zastávce „Kovočas“.  
Odpověď: 
Odbor komunikací a dopravy provedl místní šetření a pořídil fotografii cestujících sedících na lavičce. 
Fotografie je k nahlédnutí na odboru komunikací a dopravy. 

 
 


